
فضول باشی و بودجه ۱۴۰۰ استان
اردبیل

فضول باشی گفت: بدانید که من مریض نیستم و بدون دلیل در مورد کسی
و یا مجموعه ای حرف نمی زنم. حرف من این است که چرا برخی ها به
دنبال فرصت برای ابراز وجود هستند. آخر چرا عده ای دوست دارند در
همه زمینه ها اظهار نظر بکنند؟ از روزی که دولت بودجه ۱۴۰۰ را
تقدیم مجلس کرده فریاد بر آورده اند که این چه بودجه ای است که
برای استان در نظر گرفته شده است. تا می توانستند به نمایندگان
مردم در مجلس شورای اسلامی حمله کردند و تقریبا آن ها را ناکارآمد

معرفی نمودند.

اگر از موضوعی اطلاع کافی نداریم نباید در موردش سخن بگوییم و در
منحرف کردن افکار عمومی از مسیر اصلی نقش ایفاء نماییم. از قدیم
گفته اند که نه به داره و نه به باره، دولت بودجه ای را عین بسته
سربسته به مجلس تقدیم کرده و روی آن بسته کاری انجام نشده فریاد
وامصیبتا بلند گشته و در این میان نمایندگان مردم مورد حمله قرار

گرفته اند.

چرا باید خواسته و ناخواسته بر روی واقعیت ها پرده بکشیم؟ خوب
گوش کن این که می گویم درست به خاطر بسپار و خوب فکر کن و ببین
در چه بلایی گرفتار شده ایم. گویا عده ای مأموریت دارند تا فضای
سیاسی را مملو از تهمت، توهین و افترا بکنند. عزیزانی که ازچند
روز گذشته رتبه استان در بودجه سال آینده را در بوق و کرنا می

دمند آیا از روند تصویب بودجه و ابلاغ آن اطلاع کامل دارند؟

عجب روزگاری شده است. هر کسی اندک اختلاف دیدگاهی با یکی دارد به
دنبال فرصتی است تا بتواند او را به چوب تکفیر از صحنه براند و
برای اربابانشان خوش رقصی بکنند. این گونه رفتار کردن ها و
ناجوانمردانه اعمال خوب را به خود و دوستان نسبت دادن و بدی ها
را به دیگران چسباندن کجایش به مردی و جوانمردی می تواند ربط

داشته باشد؟

فضول باشی گفت: انصاف نیست که دانسته و یا ندانسته بساط نامردی
پهن بکنیم و به جمعی برای کار نکرده حمله بکنیم و زیر سؤال

ببریم.
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فضول باشی در ادامه گفت: در این مرحله بودجه ۱۴۰۰ استان اگر
مشکلی دارد و یا کم است و یا زیاد به مجلس چه ارتباطی دارد؟ این
بودجه ای که به مجلس تقدیم شده و دستپخت دولت محترم است. بودجه
را دولت نوشته وبرای تصویب به مجلس داده است. اگر تا این مرحله
در نوشتن بودجه برای استان کم توجهی شده دولت مقصر است و اگر پس
از تصویب در مجلس این مشکل همچنان پابرجا بود انگشت اتهام را می

توان به سوی نمایندگان نشانه گرفت.

آنهایی که از اسفند ماه گذشته بدجوری دلشان گرفته و کوهی از غم و
اندوه را بر روی سینه هایشان احساس می کنند نمی خواهند و یا نمی
توانند با نمایندگان کنار بیایند و به رأی مردم احترام بگذارند .
ای کاش شجاعت تن دادن به واقعیت ها را داشتیم و بدون دلیل همه

مشکلات موجود را متوجه مجلس و نمایندگان آن نکنیم.

وی خطاب به من گفت: با بیان واقعیت ها ضروری است که با خیال
پردازی و دروغ دروغگویان مقابله بشود. اگر اتفاقات جامعه به نیکی
و درستی تشریح شود مردم خود به بهترین وجه در مورد افراد،
مسئولین و دست اندرکاران قضاوت خواهند کرد. رعایت اصول در هر
موردی یک ضرورت و الزام است. اگر واقعا دل در گرو استان داریم و
می خواهیم سهمی هر چند کوچک در توسعه استان داشته و بر تشویق
مسئولین برای دفاع از حق اصرار بورزیم واقعیت ها را همان طوری که
هست برای جامعه بازگو کنیم و به عنوان مثال کاری را که دولت کرده
به مجلس نسبت ندهیم. اجازه بدهیم بودجه روند مورد نیاز برای
تصویب نهایی را پشت سر بگذارد و تکلیف استان مشخص و معین گردد آن
گاه فرصت و زمان کافی برای تجزیه و تحلیل امر در اختیار همه

خواهد بود

فضول باشی در پایان گفت: آقایانی که این قدر به بحث بودجه حساس
هستند چرا در دور گذشته مجلس که حتی یکی از نمایندگان


